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MØTEREFERAT ‐ endelig  Dato: 02.06.2017

 

Møte i kontaktutvalget for tidligere Hjerkinn skytefelt 

       

Møtet innkalt av  Fylkesmannen  Referent  Line Andersen 

Møtedato  19. mai 2017  Møtetid  12.00 – 15.00 

Møtested  Lillehammer  Møteleder  Sigurd Tremoen 

 

Deltakere  Bengt Fasteraune, Dovre kommune 

Hanne Velure, Lesja kommune 

Hilde Frankmo Tveråen, Dovrefjell nasjonalparkstyre 

Pål Skovli Henriksen, Forsvarsbygg 

Sigurd Tremoen, Fylkesmannen i Oppland 

Vebjørn Knarrum, Fylkesmannen i Oppland 

Jørn Karlsen, Fylkesmannen i Oppland 

Kolbjørn Hoff, Fylkesmannen i Oppland 

Line Andersen, Fylkesmannen i Oppland 

 

Forfall  Aud Hove, Oppland fylkeskommune 

Trond Berger, Statskog 

 

Kopi av endelig 
referat til: 

Referansegruppa, Oppdal kommune, Fylkesmannen i Sør‐Trøndelag, 
Miljødirektoratet  

 
 
Saksliste: 

  
1. Velkommen v/ fylkesmann Sigurd Tremoen (møteleder)  
2. Gjennomgang av sentrale momenter som er tatt opp i høringsuttalelsene v/ Line Andersen  
3. Drøfting (ev. underveis under pkt. 2) 
5. Eventuelt  

 
 

1. Velkommen v/ fylkesmann Sigurd Tremoen 
Sigurd Tremoen ønsket velkommen og innledet til møtet.  
 
Kontaktutvalget for tidligere Hjerkinn skytefelt ble opprettet ved oppstart av verneplanarbeidet 
for å samordne de ulike planprosessene som berører skytefeltet. Formålet med dagens møte er å 
drøfte overordnede spørsmål etter høringen av verneforslaget for tidligere Hjerkinn skytefelt, i 
forkant av at Fylkesmannen skal utforme sin tilrådning om vern av området.  
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2. Gjennomgang av sentrale momenter som er tatt opp i høringsuttalelsene v/ Line 
Andersen 
Line Andersen gjennomgikk sentrale momenter i høringsuttalelsene som har kommet inn jf. 
vedlagte presentasjon. 
 
 

3. Drøfting av sentrale momenter jf. gjennomgangen under punkt 2 
Formålet med møtet var å høre kontaktutvalgets reaksjoner på og utdyping av sentrale 
momenter og innspill som har kommet inn gjennom høringsuttalelsene. Fylkesmannen tar med 
seg tilbakemeldingene fra møtet i det videre arbeidet. 
 
Følgende temaer ble drøftet spesielt: 

 Ansvar for eventuelle vegstrekninger som Storting/regjering vedtar skal bli liggende. 
Forsvarsbygg orienterte kort om at det er startet en prosess for vegstrekningene fra E6, 
utenfor utredningsområdet. Fylkesmannen har videre fått et oppdrag fra 
Miljødirektoratet når det gjelder Snøheimvegen. Forsvarsbygg og Statskog er sentrale 
parter i dette. 

 Bygningene i Vesllie: Det er lokale ønsker om å beholde dem, men enighet om at det ikke 
skal åpnes for utleie eller overnatting. Bygningenes forfatning er ikke god. 

 Behov for å ha bruer og stier liggende igjen når vegstrekninger fjernes, spesielt for 
beitenæringen. Bruene i Grøndalen, Stridåbrua og brua ved Haukberget ble spesielt 
nevnt. Det må også kunne tilrettelegges for et naturlig stisystem inn mot nye bruer og 
Svånåbu (tidl. Maribu).  

 For beitenæringen er det av svært stor betydning at vegen ved Grisungen blir beholdt 
over våtmarksområdet. 

 Behov for å ta inn en behovshjemmel for nye oppsyns‐/tilsynsbuer i nasjonalparken. Det 
bør tas inn hjemmel som åpner for å rive slike buer også, dersom det er viktig. 

 Verneformer, «bruksområde» og ferdselsreguleringer: Bruk og avgrensning av 
verneformer må være forståelig for folk som bruker området og for forvaltningen. Det er 
enighet om å skjerme de indre delene av områdene for villreinen og kanalisere bruken til 
den ytre delen. Det er ønske om større handlingsrom til nasjonalparkstyret ved at 
konkrete verktøy for å regulere ferdselen i området i størst mulig flyttes fra 
verneforskriftene og legges til forvaltningsplanen. Viktig å ha verktøy i verktøykassa, men 
verden vil endre seg. Videre bør en forenkle og justere grensene slik at bruksområdet blir 
det samme som landskapsvernområdet, og dermed unngå å innføre et nytt begrep. 

 Det har blitt større forankring og forståelse lokalt for å ivareta de indre områdene av 
hensyn til villreinen i løpet av verneplanprosessen, men viktig å ivareta hensynet til lokal 
bruk nå i sluttfasen. Viktig å verne om Kolla og Kollfoten av hensyn til villreinen. 

 Klarering av enkelte bålplasser i området: Kommunene er positive til forslag fra 
Forsvarsbygg om å klarere enkelte bålplasser som et ytterligere risikoreduserende tiltak, i 
tillegg til framtidig informasjon om eksplosivrisiko i det tidligere skytefeltet.  

   
 

4. Eventuelt 
Det var ingen som hadde noe til eventuelt. 

 
 
 
Vedlegg: 
Presentasjonen som ble gjennomgått i møtet  


